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Dato: 23. januar 2025 

 

 

Referat for bestyrelsesmøde den 23. januar 2025 
Mødet blev afholdt kl. 17.00. 
Mødeleder: Charlotte Bak 

 
Dagsorden: 
 
 
1. Tilstedeværende medlemmer:  

Alle undtaget Bjarne var til stede samt Amanda, som repræsenterer  
Hundeudvalget. 

 
2. Godkendelse af dagsorden: 

Dagsordenen blev godkendt. 
 

3. Nyt fra formanden 
Til info så er der jægerrådsmøde på næste torsdag. 
Ellers er der ikke noget nyt. 
 

4. Nyt fra kassereren: 
Intet nyt fra kassereren. 

 
5. Jordvolden: 

Vagn og Charlotte har møde med Holbæk kommune og RGS Nordic på 
mandag den 27/01 

 
6. Dyrskue: 

Foreningen har fået en forespørgelse på, om LF Buer kunne være interes-
seret i at stå på stand ved årets dyrskue i Roskilde. 
Jakob meldte at den ville de vende i udvalget. 

 
7. Generalforsamling 2025 

39 tilmeldte på nuværende tidspunkt. 
Der er styr på generalforsamling 

 
8. Nyt fra udvalgene: 

Hundeudvalget 
Hundetræning er startet igen efter ferie. 
Ellers ikke noget nyt. 
 
Riffel/Bueudvalget 
Der er ro på, og det går godt. 
Der afholdes rensekursus, der er 25 tilmeldte 
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 Aktivitetsudvalget 
Det er besluttet at afholde et fastelavnsarrangement for hele familien. 
Dennis undersøger, om vi kan få flytte en skydedag hos Holbæk  
kommune.  
Ellers er der ro på til efter generalforsamlingen. 
 
Web og Information 
Intet nyt. 

 
Skydeudvalget 
Vi er startet op igen efter julenedluk, og det er gået rigtig godt. 
Vi har haft godt fremmøde og en god omsætning 
Der er købt godt hjem af duer, så vi burde have til langt hen på sæsonen. 
Vagn indkøber en pallevogn. 
Det blev vendt på mødet, om vi skal have differenceret priser, i forholde til 
medlemmer og ikke medlemmer. 
Det blev besluttet at bringe det op på generalforsamlingen under  
Eventuelt. 
Vagn vil undersøge, om vi kan søge tilskud til renovering af klubhuset. 
Næste alle arrangement dage er booket, så vi går et travlt år i møde. 
Det blev drøftet om hunde skulle have adgang til klubhuset, og det blev  
besluttet at hunde ikke har adgang i åbningstiden, da der bliver håndteret  
fødevarer. 
Amanda sikre at der bliver sat skilt på døren til klubhuset. 

 
9. Næste møde er den? 

17/2 kl. 17:00 
 

10. Evt. 


